
PROTOKÓŁ NR 3/07

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji,

które odbyło się 2 lutego 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:45. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Roman Tryhubczak.

Nieobecni usprawiedliwieni:

1. Genowefa Pohoska,

2. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

2. Czesław Mikicki – Sekretarz Miasta,

3. Mieczysław Ławer – Skarbnik Miasta.

Spotkano  się  w  celu  rozpatrzenia  zmian  -  dotyczących  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia 

regulaminu określającego  wysokość  oraz  szczegółowe warunki  przyznawania  nauczycielom dodatków:  za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw oraz nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i w przedszkolu prowadzonych przez Gminę Kowary w roku 2007 - zaproponowanych przez Zarząd 

Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Jeleniej Górze (załącznik nr 2).

  Po rozważeniu niniejszych propozycji oraz wysłuchaniu argumentów p. Ławera, Komisja uznała, że – ze 

względu na przewidywane podwyżki płac w sektorze oświaty – istnieją obawy, iż Gminie nie uda się zapewnić 

niezbędnych środków własnych, toteż nie jest możliwe wprowadzenie zapisów ujętych w punktach 1-3 pisma 

ZNP. 

  Przyjęto zaś sugestię zawartą w punkcie 4 – w rozdziale V, paragrafie 8, ustęp 1, punkt 1 powinien zostać 

uzupełniony o sformułowanie  dotyczące  zajęć  rewalidacyjno-wychowawczych z dzieckiem upośledzonym 

umysłowo w stopniu głębokim. 

  Komisja prosi natomiast Pana Burmistrza, aby zasugerował Dyrektorom: Szkół i Przedszkola przydzielanie 

nauczycielom stażystom oraz kontraktowym godzin nadliczbowych w celu osiągnięcia przez Gminę w 2007 

roku średniego wynagrodzenia dla tej grupy (określonego w Karcie Nauczyciela).  

 Następnie  p.  Mikicki  przedstawił  propozycję  poseł  Beaty  Sawickiej  odnośnie  zorganizowania  wyjazdu 

kowarskich  uczniów  (od  VI  klasy  szkoły  podstawowej)  w  celu  zwiedzenia  Sejmu.  Wyliczono,  iż  koszt 

wycieczki, obejmujący przejazd, nocleg, bilety wstępu do Zamku Królewskiego, Łazienek, dla 50 osób (dzieci 

oraz opiekunowie), wyniósłby około 5 000 zł. Terminy to: 9-11 lub 23-25 maja.

P. Mikicki zaznaczył, iż należy zastanowić się, w jaki sposób wyłonić uczniów, którzy skorzystaliby z tej oferty 

oraz  ustalić  zasady  jej  finansowania.  Można  by  ogłosić  konkurs  wiedzy  o  parlamencie  i  pokryć  koszty 
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wycieczki osób, które osiągną najwyższe wyniki, a pozostałym chętnym zaproponować sfinansowanie jej z 

własnej kieszeni (lub ewentualnie dopłatę).

  Postanowiono,  że  temat  ów  zostanie  podjęty  na  kolejnym posiedzeniu,  a  p.  Klepacz  zapowiedziała,  iż 

Komisja spróbuje pozyskać środki na ten cel od sponsorów.

Godzina 15:45 - Przewodnicząca zamknęła posiedzenie.

Protokołowała:                                                                                               Przewodnicząca Komisji

                                                                                                       Oświaty i Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji
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